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Protokól

z posiedzenia Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Rady Gminy Ksawerów,

które odbylo sie w dniu 25 lutego 2010 r. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Ad. l.

Przewodniczacy Komisji GOSiR - Pan Henryk Nowak o godz. 12:00 otworzyl posiedzenie

Komisji i stwierdzil, ze w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych i jest zachowane wladne kworum do

podejmowania prawomocnych opinii. Lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu .

Ad. 2.

Czlonkowie Komisji w glosowaniu - 10 glosami "za" bez glosów przeciw i wstrzymujacych sie

zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia KGOSiR.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Ocena dzialalnosci Gminnej Jednostki Wod-Kan Ksawerów.

4. Analiza przylaczy wykonanych przez mieszkanców w inwestycjach zrealizowanych przez

Gmine·

5. Sprawy rózne i wniesione.

6. Zamkniecie posiedzenia KGOSiR.

Ad. 3 i Ad 4

Kierownik Jednostki Wod-Kan Sylwester Izbicki - zaproponowal polaczenie omówienia oceny

dzialalnosci Gminnej Jednostki Wod-Kan Ksawerów oraz analizy przylaczy wykonanych przez

mieszkanców w inwestycjach zrealizowanych przez Gmine.

Jakosc wody na terenie Gminy Ksawerów jest bardzo dobra, przez caly rok prowadzony jest

monitoring. Co roku przeprowadzane jest sprawozdanie zbiorcze.

Awarie wystepujace na terenie Gminy Ksawerów czesto zwiazane sa m.in. z duzym ruchem

tranzytowym na tym obszarze. W roku 2009 wykonano:

usunieto awarie: ulica Orkana, Wschodnia, Nowotki, Zeromskiego, Hubala, Handlowa;

najkosztowniejszanaprawa byla wymiana wodociagu w ulicy Wschodniej;

awane kanalizacyjne wystapily: ul. Wschodnia, Jana Pawla, Nowotki. Sa to ulice

powiatowe;

modernizacja przepompowni scieków ul. Sienkiewicza;

naprawa studzienki kanalizacyjnej ul. Kosciuszki;



odebrano lacznie 62 przylacza kanalizacyjne;

odebrano lacznie 59 przylaczy wodociagowych;

wydano ponad 70 warunków na przylaczenia sie do sieci wodociagowej ( w tym 38

wodociagowe, 35 kanalizacyjne );

wydano wytyczne 17 inwestorom indywidualnym na przylacza wodociagowe

kanalizacyjne;

Kierownik Jednostki Wod-Kan Sylwester Izbicki zaznaczyl, iz mieszkancy ul. Cichej, którzy nie

podlaczyli sie do sieci powinni spodziewac sie wezwania do konca I pólrocza 2010 r.

Zestawienie przylaczy Wodno- Kanalizacyjnych 2009 r.:

ulica Solarza 8 szt wykonanych /16 zaprojektowanych

ulicy Kosmowskiej 12 / 16

ulica Pólnocna 21 / 34

ulica Malinowa 5 / 7

ulica Muzyczna 6 / 6

ulica Skromna 4 / 13

ulica Poziomkowa 1 / 4

Zestawienie na dzien dzisiejszy przylaczy Wod-Kan oddanych w roku 2008:

ulica Spóldzielcza 31 / 40

ulica Pomorska 27 / 40

ulica Zytnia 38/49

ulica Rataja 8/28

ulica Zacisze 15 / 18

ulica Maly Skret 7 /26 ( w osobach podlaczonych znajduja sie takze mieszkancy Lodzi ).

Wójt Gminy Maria Kopczewska - wystepuje przymus administracyjny dotyczacy przylaczenia

sie do sieci wodno- kanalizacyjnej; najpierw nastepuje wezwanie do podjecia czynnosci zgodnie z

ustawa, nastepnie postepowanie sadowe, gdzie nalezy otrzymac zgode sadu na wejscie na teren

posesji, wykonanie prac wod-kan, a nastepnie odzyskanie wkladu finansowego od wlasciciela

dzialki. Koszt jednego przylacza ok. 6 - 8 tys. zl.

Jest to bardzo trudna procedura. Sad najczesciej odrzuca zlozony przez Gmine wniosek, ze

wzgledu na mala szkodliwosc. Wystepuja problemy z podlaczeniem sie mieszkanców do sieci. Ok.

100 osób, nie podlaczylo sie do sieci, a nalezy to do ich obowiazku.
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Przewodniczacy Komisji GOSiR Henryk Nowak - zapytal o sprawnosc wod.omierzy, czy

wystepowaly w tym zakresie kontrole?

Kierownik Jednostki Wod-Kan Sylwester Izbicki - srednio w roku wymienianych jest ok. 100

wodomierzy ( z Urzedu ), a powinno zostac wymienionych 250-300 sztuk, ze wzgledu na terminy.

Aby wodomierz zostal wymieniony, musi wplynac od mieszkanca odpowiednie zgloszenie w

formie papierowej. Mieszkaniec pokrywa koszta zwiazane z usluga, jezeli wodomierz jest sprawny,

natomiast po uplywie terminu - koszta pokrywa Gmina, a urzadzenie zostaje wymienione na nowe.

Radny Marian Kaleta - zapytal jakie warunki musi spelniac ulica, aby rozpoczeto prace wodno

kanalizacyjne?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - program kanalizowania Gminy Ksawerów zostal zatwierdzony

w styczniu i przekazany przez Rade Gminy do realizacji. Warunkiem rozpoczecia pracy: udzial

mieszkanców w kosztach przygotowania dokumentacji oraz uregulowany stan prawny dróg. Ulica

Targowa otrzymala propozycje wykonania dokumentacji, nie byli jednak zainteresowani. W

najblizszym czasie odbedzie sie spotkanie z mieszkancami ul. Targowej.

W tym roku rozpoczynamy dokumentacje ul. Handlowej, Bednarskiej, Targowej. W planie

inwestycj i na rok 20 l O znaj duje sie ul. Klonowa i ul. Szeroka. Ulica Klonowa wlaczyla sie do

wykonania dokumentacji, dzieki temu zaistniala mozliwosc pozyskania srodków z funduszy

unijnych. Nie wszystkie ulice spelniaja warunld niezbedne przy zlozeniu wniosku o wsparcie z Unii

Europ ejskiej. Kazdy wniosek musi byc odpowiednio udokumentowany.

Gazownia zazadala przelozenia gazu na ul. Bednarskiej, co wiaze sie obecnie ze zwiekszeniem

kosztów przeznaczonych na inwestycje.

Radna Helena Rusak - zapytala o ulice Handlowa ( od Nowotki do Cichej ), obecnie jest tam

tylko woda, brak jest kanalizacji.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - projekt dotyczy jedynie wody. W tym solectwie wykonanych

jest wiele prac, jednak w kazdym solectwie nalezy wykonac prace w takim samym zakresie.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak zapytal czy sa jeszcze jakies zapytania w tej

sprawie?

W zwiazku z brakiem pytan Przewodniczacy Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska

Rolnictwa Pan Henryk Nowak zabral glos:

w sprawie wykupu nabycia przez Gmine Ksawerów dzialki m ew. 377/3 o pow. 1099 km.w,

polozonej w Ksawerowie. Wniosek zlozyli wlasciciele dzialki.

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Elzbieta Wizner - dzialka m 377/3 zostala

wydzielona pod droge. Zakwalifikowana zostala jako droga publiczna. Nie mamy przeznaczonych

w budzecie srodków finansowych na zagospodarowanie tego terenu. Gmina Ksawerów nie ma

obowiazku wykupu dzialki.



"Po rozpatrzeniu i omówieniu podania w sprawie nabycia przez Gmine Ksawerów dzialki m ew.

377/3, polozonej w Ksawerowie w obrebie ul. Kosmowskiej i Tylnej Komisja Gospodarki, Ochrony

Srodowiska i Rolnictwa wydaje opinie negatywna.".

Przewodniczacy Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Pan Henryk Nowak

zabral glos:

w sprawie wykupu sprzedazy przez Gmine Ksawerów dzialki m ew. 2175/1 o pow. 20 120m.kw,

polozonej w Ksawerowie. Sprzedaz nieruchomosci na rzecz uzytkownika wieczystego.

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Elzbieta Wizner - firma INVENA zwrócila sie o

odsprzedanie dzialki m ew. 2175/1 na rzecz uzytkownika wieczystego. Obecnie firma uzytkuje

jedynie teren dzialki m 2175/1, korzysci plyna dla Gminy Ksawerów:

wplata ze strony uzytkownika dzialki;

nadal jestesmy wlascicielami terenu.

Nie mamy przeznaczonych w budzecie srodków finansowych na zagospodarowanie tego terenu.

Gmina Ksawerów nie ma obowiazku wykupu dzialki.

"Po rozpatrzeniu i omówieniu podania w sprawie sprzedazy przez Gmine Ksawerów dzialki m ew.

2175/1, polozonej w Ksawerowie w obrebie ul. Cegielnianej Komisja Gospodarki, Ochrony

Srodowiska i Rolnictwa wydaje opinie negatywna.".

Przewodniczacy Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Pan Henryk Nowak

zabral glos:

w spraWIe wykupu sprzedazy przez Gmine Ksawerów dzialki m ew.1887/1, polozonej w

Ksawerowie.

Radna Helena Rusak - sprawa odsprzedania przez Gmine Ksawerów dzialki byla juz omawiana

na posiedzeniu Komisji Gospodarki w roku 2009. Sa to tereny wokól szkoly, na cele oswiatowe. W

niedlugim czasie wejdzie obowiazek edukacji od lat 5, a wówczas teren bedzie potrzebny Gminie

Ksawerów.

Radny Arkadiusz Bielecki - firma Jovi-Med ma szczytny cel, jednak zamm rozpoczme SIe

dzialalnosc, nalezy zabezpieczyc sie w grunty na którym rozwijala bedzie sie dzialalnosc.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - wyrazil swoje stanowisko w tej sprawie, aby odrzucic

wniosek odsprzedania dzialki.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - powiedzial: "Porzadny Gospodarz nie sprzedaje dzialki, a

jeszcze dokupuje". Naszym celem jest byc gmina rozwojowa. Dodatkowo za odrzuceniem wniosku

przemawia fakt, iz niewielu z naszych mieszkanców korzystalo bedzie z dzialalnosci firmy Jovi-



Rolnictwa Rady Gminy

Med. Dodatkowo zatrudnione beda tam jedynie sluzby specjalistyczne.

"Po rozpatrzeniu i omówieniu podania w sprawie sprzedazy przez Gmine Ksawerów dzialki nr ew.

1887/1, polozonej w Ksawerowie w obrebie ul. Zachodniej 37, Komisja Gospodarki, Ochrony

Srodowiska i Rolnictwa wydaje opinie negatywna.".

Wnioski z posiedzenia Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska

Ksawerów w dniu 25 lutego 20 lOr.

l) w sprawie wniosku nabycia przez Gmine Ksawerów dzialki nr ew 377/3, polozonej w

Ksawerowie.

2) w sprawie wniosku sprzedazy przez Gmine Ksawerów dzialki nr ew. 2175/1, polozonej w

Ksawerowie.

3) w sprawie wniosku sprzedazy przez Gmine Ksawerów dzialki nr ew. 1887/1, polozonej w

Ksawerowie.

Stanowisko Komisji: odrzucenie wniosku w sprawie nabycia przez gmine Ksawerów dzialki

nr ew 377/3 polozonej w Ksawerowie.

Wynik glosowania: 10 radnych glosowalo "za", glosów przeciw i wstrzymujacych nie bylo.

Przewodniczacy Komisji Pan Henryk Nowak stwierdzil, ze decyzja zostala podjeta jednoglosnie.

Stanowisko Komisji: odrzucenie wniosku w sprawie sprzedazy przez gmine Ksawerów

dzialki nr ew 2175/1 polozonej w Ksawerowie.

Wynik glosowania: 9 radnych glosowalo "za", glosów przeciw - 1, wstrzymujacych nie bylo.

Radny Zbigniew Pluta glosowal przeciw.

Stanowisko Komisji: odrzucenie wniosku w sprawie sprzedazy przez gmine Ksawerów

dzialki nr ew 1887/1 polozonej w Ksawerowie.

Wynik glosowania: 9 radnych glosowalo "za", glosów przeciw -1, wstrzymujacych nie bylo.

Radna Barbara Wódka glosowala przeciw.

Ad. 5.

Wobec zrealizowania porzadku obrad Przewodniczacy Komisji - Henryk Nowak o godz. 13:00

zamknal posiedzenie Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa.

Protokól sporzadzila:
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